aidsfocus.ch

Basel,  17. Oktober 2006                                                         (English version below)
Einladung zur  Jahresversammlung vom 15. November 2006
9.15 bis 13.00 Uhr beim aki Kath. Universitätsgemeinde, Alpeneggstrasse 5, Bern 
Liebe PartnerInnen von aidsfocus.ch,

Sehr geehrte Damen und Herren,

Im Namen von aidsfocus.ch möchte ich Euch herzlich einladen, an unserer Jahresversammlung vom 15. November 2006 teilzunehmen. Die Versammlung findet in Bern statt, wiederum im aki, Kath. Universitätsgemeinde, Alpeneggstrasse 5, in Bern (5-10 Fussminuten vom Bahnhof, siehe Wegbeschreibung im Attachment)
Mit diesem Schreiben sende ich Euch die Traktanden der Jahresversammlung mit dem Protokoll der letztjährigen Jahresversammlung, den Jahresbericht und Rechnung/Budget. Weitere Beilagen werde ich Euch spätestens zwei Wochen vor der Jahresversammlung zusenden. 

Schwerpunkt in diesem Jahr ist der Austausch von Informationen und Erfahrungen zu aktuellen oder wichtigen Themen im Bereich HIV/Aids und internationalen Zusammenarbeit – ein von Partner wiederholt geäussertes Anliegen und Bedürfnis. Wir werden dabei mit der Methode des „Open Space“ arbeiten. Dies ermöglicht Euch, Eure Anliegen zu nennen, etwas, was Euch besonders am Herzen liegt - und wofür Bereitschaft besteht, Verantwortung zu übernehmen um mit anderen zu ergründen und zu erarbeiten. 
Zur Jahresversammlung eingeladen sind primär die Partner von aidsfocus.ch, aber auch weitere interessierte Organisationen sind willkommen. Stimmberechtigt sind allein die Partner von aidsfocus.ch. 

Bitte teilt mit dem untenstehenden Talon bis zum 8. November 2006 mit, ob Ihr an der Jahresversammlung teilnehmen könnt oder nicht.

Ich möchte Euch auch noch auf die Intervisionsgruppe zu Mainstreaming HIV (Peer Review Group Meeting) vom 23. November 2006 in Lausanne aufmerksam machen. Anmeldeschluss dafür ist der 3. November 2006.
Wir freuen uns auf Euer Kommen freuen und verbleiben

Mit freundlichen Grüssen

Helena Zweifel

Koordinatorin aidsfocus.ch

__________________________________________________________

Die Traktanden

Teil 1: Formaler Teil 

1. Protokoll der Jahresversammlung 2005 (Attachment)
2. Jahresbericht 2005/ 06 (bis Juni 2006) (Attachment)
3. Bilanz und Erfolgsrechung 2005 (Attachment)
4. Tätigkeitsplan und Budget 2007
5. Thema der Fachtagung vom Frühjahr 2007: Zwei Themen stehen zu Diskussion: a) „Aids, Eigentumsrechte und Lebensperspektiven von Frauen und Kindern“, und  b) „schwangere Frauen/positive Mütter“

6. Wahl/ Bestätigung der Steuergruppe

Teil 2: Inhaltlicher Teil 
7. Gemeinsame Positionen, Lobby- und Öffentlichkeitsarbeit von aidsfocus.ch in der Schweiz
8. Das Memory Work Toolkit 
Teil 3: Erfahrungs- und Informationsaustausch

9. Open Space zu Euren Anliegen, Fragen und Erfahrungen
Schlussrunde
__________________________________________________________

Anmeldung zur Jahresversammlung von aidsfocus.ch

_
Ich/wir nehme/n an der Jahresversammlung am 15. November 2006 teil

_
Wir können leider nicht teilnehmen

Namen:

Organisation:

Adresse:
e-mail:

Bitte baldmöglichst einsenden, spätestens aber bis zum 8. November 2006, per mail oder Post an:

Info@aidsfocus.ch, oder 

aidsfocus.ch

c/o Medicus Mundi Schweiz

Murbacherstrasse 34

Postfach

4013 Basel

__________________________________________________________

Basel, October 2006

Invitation to the annual meeting of aidsfocus.ch, Nov. 15, 2006

9.15 to 13.00 Uhr, aki, Kath. Universitätsgemeinde, Alpeneggstrasse 5, Bern 

Dear Partners of aidsfocus.ch,

Ladies and Gentlemen,

I would like to invite you in the name of aidsfocus.ch to our annual meeting, November 15, 2006. The meeting will again take place at the aki, Kath. Universitätsgemeinde, Alpeneggstrasse 5, in Bern (5-10 minutes walk from the station, see Attachment)

With this invitation, I send you the agenda of the annual meeting 2006, the minutes of the annul meeting of last year, the annual report 2005/06 and the accounts/budget. I will send you additional attachments in a second mail later.
This year, the sharing of information and experiences on current and important issues in the area of HIV and AIDS and international cooperation will take centre stage. This reflects the concern and need that partners mentioned time and again. For sharing information, we will work with the open space method that allows people to work simultaneously on a major subject that is current and important to them. The participants themselves are the experts: They meet because of a shared interest in a major theme.

We invite primarily partners to the annual meeting. However, interested persons of organisation active in the field of HIV and/or international cooperation are most welcome. 
Please send us your registration for the annual meeting until November 8, 2006, by mail or by e-mail.
I also would like to draw your attention to the next meeting of the Peer Review Group on mainstreaming HIV that will take place on November 23, 2006, in Lausanne (Attachment). All of you are most welcome to participate at the meeting. Please sign up until November 3, 2006 by sending a mail to claudia.kessler@unibas.ch 

We are looking forward to meeting you,

With kind regards

Helena Zweifel

Coordinator aidsfocus.ch

__________________________________________________________

Agenda

Part 1: Formal part 

10. Minutes of the annual meeting 2005 (Attachment)
11. Annual report  2005/06 (till June 2006) (Attachment)
12. Accounts 2005 (Attachment)
13. Activities planned for 2007 and budget 2007
14. Theme of the aidsfocus.ch conference in spring 2007: Two topics are proposed: a) AIDS, property rights and life perspectives of women and children, and b) pregnant women/ positive mothers

15. Election/ confirmation of members of the Steering Committee

Part 2: Current issues 

16. Defining common positions, sensitization and advocacy for issues of HIV/AIDS by aidsfocus.ch: Discussion and decision
17. aidsfocus memory work toolkit 
Part 3: Sharing of experiences and information

18. Open Space for your concern, questions and experiences
Plenary and farewell
__________________________________________________________

Registration for the annual conference of aidsfocus.ch

_
I/we will participate in the annual conference, November 15, 2006

_
sorry, but we are not able to participate

Name:

Organisation:

Address:

e-mail:

Please send us your registration the earliest possible, but by November 8, 2006 the latest, to
Info@aidsfocus.ch, or

aidsfocus.ch

c/o Medicus Mundi Switzerland
Murbacherstrasse 34

Postfach

4013 Basel

